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OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO V  BÁNOVCIACH   NAD   ONDAVOU 
 

Z Á P I S N I C A 

napísaná zo  4.   zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 
konaného  dňa 12.mája  2023 o 17.00 hod. v kancelárii Obecného úradu 

v Bánovciach nad Ondavou 
Prítomní: 
a)  starosta obce : Ľudmila Ďurčáková 
b)  poslanci OZ: 
      Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda Tomáš,  
      Neprítomní ospravedlnení:   Maťáš Ladislav, Janinda Radovan, 
c)  Ostatní prítomní: 
      Mgr.  Beata Baková – účtovníčka 
      
     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila  a viedla  starostka obce  p. Ľudmila Ďurčáková,  ktorá 
prítomných privítala a konštatovala, že toto bolo zvolané v súlade s § 12 odst. 1 zákona 369/1990 Z. 
z.  o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov. 
     Zároveň konštatovala, že z celkového počtu 7 poslancov OZ , na dnešnom zasadaní  sú prítomní 5 
poslanci OZ,  takže v zmysle § 12 odst. 2 zákona 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení  je  toto  
zasadnutie uznášania schopné.  

Starostka  obce p. Ľudmila Durčáková oboznámila  s návrhom programu rokovania obecného 
zastupiteľstva , ktorý   bol nasledovný 
 1.  Otvorenie  
  2.  Určenie zapisovateľa a určenie overovateľov zápisnice .  
  3.  Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ. 
  4.  Rozpočtové opatrenie číslo  1/2023 zo dňa 31.3.2023. 
  5.  a)  Návrh VZN číslo  1/2023 o poskytovaní finančných prostriedkov MŠ a školskému zariadeniu   
            zriadeným  obcou  Bánovce nad Ondavou. 
       b)  Návrh VZN 2/2023, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecné záväzne nariadenie číslo 3/2022   
            o určení    výšky príspevku v Materskej škole a v školskom zariadení zriadených obcou Bánovce  
            nad  Ondavou.   
  6.  Návrh  Zásad odmeňovania poslancov OZ, členov komisií OZ obce Bánovce nad Ondavou. 
  7.  Ponuka Komunálnej  poisťovne. 
  8.  Príprava – organizácia „Bánovského Čurbesu 2023“. 
  9.  Rôzne: 
       Starostka podala informáciu o 
      a) výzve  č. 67 z environfondu   - staré kino  
      b)výzve C4 -  žiadosť o traktor. 
      c) garáž pre traktor . 
      d) Jaroslav Papcun – sťažnosť 
      e) vyschnuté stromy . podaná žiadosť o výrub. 
      f) vymaľovanie priestorov starého obecného úradu  a stropu v literárnom múzeu. 
      g) Oboznámenie s listom Prezidenta hasičského zboru SR.   
10. Diskusia 
11. Z á v e r 
 
 Hlasovanie:   
Za:  Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda Tomáš,  
 Proti: -0-         
Zdržali sa hlasovania: -0 
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2.  Určenie zapisovateľa a  určenie overovateľov zápisnice 
 
Za  zapisovateľku bola poverená  :       Geročová  Ľudmila 
Za overovateľov zápisnice boli poverení títo poslanci  :        Gabzdylová Blanka 
                                                                                                            Horňák Martin 
                                   
3.   Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ. : 
Kontrolu plnenia uznesení z posledného  zasadnutia OZ zo dňa   20. Februára 2023 previedla 
starostka obce,  ktorá konštatovala, že  prijaté  uznesenia od čísla  14 - 19 boli splnené. 
 

Návrh na Uznesenie číslo  20 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 
 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 
 
I. Berie na vedomie 
    Informáciu  o plnení uznesení zo dňa  20. Februára 2023. 
 
Hlasovanie:   
Za:  Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda Tomáš,  
 Proti: -0-         
Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté. 
 
4.  Rozpočtové opatrenie číslo  1/2023 zo dňa 31.3.2023. 
Predkladá:  Mgr. Beáta Baková – účtovníčka OcÚ , 
ktorá podrobne informovala so zmenou rozpočtu a dodala,  že rozpočtové opatrenie bolo zaslané 
všetkým poslancom. 
Ku zmene zo strany poslancov neboli pripomienky. Bol predložený  
 

Návrh na Uznesenie číslo 21 
z rokovania Obecného zastupiteľstva Obce Bánovce nad Ondavou 

 
K rozpočtovému opatreniu číslo 1/2023  zo dňa 31. 3. 2023 

 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou  v  súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a) § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o 
rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  
 
I. S ch v á ľ u j e 
    rozpočtové opatrenie  číslo 1/2023 zo dňa 31.03.2023. Rozpočtové  opatrenia tvorí  prílohu     
    zápisnice  číslo 1.  
 
Hlasovanie:   
Za:  Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda Tomáš,  
 Proti: -0-         
Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
5.  a)   Návrh VZN číslo  1/2023 o poskytovaní finančných prostriedkov MŠ a školskému zariadeniu   
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 zriadeným  obcou  Bánovce nad Ondavou. 
Predkladá: Ľudmila Ďurčáková – starostka obce oboznámila poslancov so systémom prerozdeľovania 
peňazí. V podielových daniach,  ktoré obec dostáva od štátu na svoju činnosť  sú aj peniaze,  ktoré 
musíme zo zákona dať na prevádzku MŠ. Vypočítava sa to podľa koeficientu,  ktorý sa každý rok 
mení. Tohto roku máme dať na MŠ  71 836,72 Eur v skutočnosti dávame oveľa viac. Rozpočet na rok 
2023 pre MŠ a školskú jedáleň je 87 704 Eur. 
 

 Návrh na Uznesenie číslo 22 
z rokovania Obecného zastupiteľstva Obce Bánovce nad Ondavou 

 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
 
I. prerokovalo 
   Návrh VZN číslo  1/2023 o poskytovaní finančných prostriedkov MŠ a školskému zariadeniu   
   zriadeným  obcou  Bánovce nad Ondavou. 
   
 Hlasovanie:   
Za:  Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda Tomáš,  
 Proti: -0-         
Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté. 
   

Návrh VZN číslo  1/2023 o poskytovaní finančných prostriedkov MŠ a školskému zariadeniu 
zriadeným  obcou  Bánovce nad Ondavou. 

 
Obecné zastupiteľstvo obce Bánovce nad Ondavou podľa § 4 , § 6  a 11 odst. 4 písm.   g) zákona číslo 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  
 
U z n á š a sa na  
 VZN číslo  1/2023 o poskytovaní finančných prostriedkov MŠ a školskému zariadeniu zriadeným  
obcou  Bánovce nad Ondavou. 

 
Hlasovanie:   
Za:  Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda Tomáš,  
 Proti: -0-         
Zdržali sa hlasovania: -0-     
VZN bolo prijaté. 
 
5. b)  Návrh VZN 2/2023, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecné záväzne nariadenie číslo 3/2022 
o určení výšky príspevku v Materskej škole a v školskom zariadení zriadených obcou Bánovce nad 
Ondavou 
Predkladá: Ľudmila Ďurčáková – starostka obce oboznámila poslancov tu sa jedná vlastne tak 
jednoducho povedané od prvého mája štát opäť bude prispievať na stravu deťom predškolákom. 
Takýto systém už pred časom bol, potom ho zrušili a teraz zase ide do platnosti. VZN 3/2022 ostáva 
v platnosti len sa k dopĺňa o tento bod. 
V rámci diskusie poslanci nemali k predloženým návrhom VZN žiadne pripomienky. V závere bol 
predložený  

Návrh na Uznesenie číslo 23 
z rokovania Obecného zastupiteľstva Obce Bánovce nad Ondavou 

 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
 
I. prerokovalo   
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    Návrh VZN 2/2023, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecné záväzne nariadenie číslo 3/2022 o určení   
    výšky príspevku v Materskej škole a v školskom zariadení zriadených obcou Bánovce nad  
    Ondavou. 
   
 Hlasovanie:   
Za:  Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda Tomáš,  
 Proti: -0-         
Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté. 
 

Návrh VZN 2/2023, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecné záväzne nariadenie číslo 3/2022 o určení 
výšky príspevku v Materskej škole a v školskom zariadení zriadených obcou Bánovce nad 

Ondavou 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Bánovce nad Ondavou podľa § 4 , § 6  a 11 odst. 4 písm.   g) zákona číslo 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  
 
U z n á š a sa na  
VZN 2/2023, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecné záväzne nariadenie číslo 3/2022 o určení   
 výšky príspevku v Materskej škole a v školskom zariadení zriadených obcou Bánovce nad Ondavou. 

 
Hlasovanie:   
Za:  Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda Tomáš,  
 Proti: -0-         
Zdržali sa hlasovania: -0-     
VZN bolo prijaté. 
 
  6.  Návrh  Zásad odmeňovania poslancov OZ, členov komisií OZ obce Bánovce nad Ondavou. 
 Predkladá: Ľudmila Ďurčáková – starostka obce  
K návrhu dodala,  že nikto z poslancov nekandidoval pre finančný zisk,  ale chce pomôcť obci .Zo 
zákona poslancom patrí aj odmena za prácu je to síce skôr menej taká symbolická . 
Poslanci dostávajú za účasť na OZ, brigády a obecné akcie, účasť na komisiách  a koncoročná odmena 
Návrh – OZ – 30 Eur ,brigády a akcie – 20 €ur.,  komisia – účasť – 20 Eur,  zástupca starostu -   návrh – 
140 – 160,00 €ur.  
 
Diskusia 
 Poslanci odsúhlasili návrh na odmeny poslancov OZ tak ako bol navrhnutý  Odmena zástupcu 
starostu navrhujú výšku -  160,00  €ur. 
 

 Návrh na Uznesenie číslo 24 
z rokovania Obecného zastupiteľstva Obce Bánovce nad Ondavou 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
 
I. S ch v á ľ u j e 
    Zásady  odmeňovania poslancov OZ, členov komisií OZ obce Bánovce nad Ondavou takto:   
    Poslanci dostávajú za účasť na OZ, brigády a obecné akcie, účasť na komisiách  a koncoročné   
    odmeny:    účasť na zasadnutí OZ 30,00 Eur, účasť na brigádach a akciáchn- 30,00 Eur a účasť na  
    komisiách OZ  20,00 Eur, odmena zástupcu starostu obce – 160,00 Eur. 
 

Hlasovanie:   
Za:  Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda Tomáš,  
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 Proti: -0-         
Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté. 
   
 7.  Ponuka Komunálnej  poisťovne. 
Predkladá: Ľudmila Ďurčáková – starostka obce – oboznámenie s ponukou  Komunálnej poisťovne 
Obecný majetok máme poistený v Komunálnej poisťovní a dostali sme od poisťovní ponuku na zľavu 
pre poslancov. Pokiaľ by ste tu ponuku chceli využiť dám Vám kontakt na referentku. 
Diskusia:   
Poslanci neprejavili záujem. 

 Návrh na Uznesenie číslo 25 
z rokovania Obecného zastupiteľstva Obce Bánovce nad Ondavou 

 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
 
I. B e r i e  na vedomie 
   Oboznámenie s ponukou Komunálnej poisťovne. 
 
Hlasovanie:   
Za:  Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda Tomáš,  
 Proti: -0-         
Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 8.  Príprava – organizácia „Bánovského Čurbesu 2023“. 
Predkladá: Ľudmila Ďurčáková – starostka obce  
Informovala poslancov, že „Bánovský Čurbes“  sa uskutoční  1.7.2023 so začiatkom o 15,00 hod.  na 
futbalovom ihrisku s týmto programom:  
Ondavčanka, Parobčaci, Talentárium, deti z MŠ 
Atrakcie  -   Objednávka : 
Humenné  /Party veci/ - maľovanie na tvár, skákací hrad, , penové delo 
                     Maskoti – zabezpečíme my /Majorošovi/ 
WC /2ks/ a 50 ks pivné sety/lavičky/   - všetko 842,00 €ur.  
Horňák – bufety by mali zabezpečiť lavičky 
Guľáš -   navaria Poľovníci  treba zabezpečiť niekoho kto bude vydávať guľáš 
 Návrh osloviť  Zdenku Šmidovú, nakoľko pracuje v kuchyni a má zdravotný preukaz ... ešte niekoho 
osloviť 
Psovodi  - zatiaľ nevieme či prídu, poslali sme žiadosť 
Súťaž vo varení guľášu -  osloviť  občanov 
Hostia  - budeme oslovovať alebo nie?  
Pohostenie : 
Objednať korýtko u Bajužikovej, Geročová – plnená kapusta /huľky/  
Čuhaničová – zákusky 
Stany postaviť – štvrtok,  v sobotu ráno – výzdoba 
Kúpiť ešte jeden stan  3x6 v sume 279,00 Eur. Hasiči jeden majú 3x6 m a dať nad lavičky v prípade 
dažďu alebo aj ako ochrana proti slnku 
Po rozsiahlej diskusii bol predložený                  

Návrh na Uznesenie číslo 26 
z rokovania Obecného zastupiteľstva Obce Bánovce nad Ondavou 

 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
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I. S ch v á ľ u j e 
   Organizačné zabezpečenie „ Bánovského Čurbesu 2023 „ – 1. 7. 2023 o 15.00 hod. na futbalovom    
   ihrisku. 
 
Hlasovanie:   
Za:  Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda Tomáš,  
 Proti: -0-         
Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 9.  Rôzne: 
Predkladá: Ľudmila Ďurčáková – starostka obce informovala poslancov o : 
a) predložení  Výzvy  č. 67 z environfondu  / staré kino /– nie je vyhodnotená – čakáme na 

výsledok 
 
 b) so žiadosťou  - Výzva C4 – suma 79 754,00 €ur.  –  podali sme žiadosť na  traktor, čelný       
      nakladač,     príslušenstvo k čelnému nakladaču, náves – 2 kolesový. 

 
c)  Traktor, ktorý sme dostali z PD - M. Horňák vysvetlil  Rusičovi ako s ním pracovať , pokosil  
      ihrisko aj cintorín. Zatiaľ je umiestnený v hasičskej zbrojnici. Otázka je kam ho umiestnime : 
      zatiaľ ostane v hasičskej zbrojnici. 
     Jednou z možnosti je urobiť základ a kúpiť plechovú garáž alebo je aj možnosť umiestniť  
     v miestnosti, ktorú mal prenajatú J. Semjan. 
     Maťaš – ja som za kúpenie garáže 
     Garáž – výška 2,90 m, šírka 2,50 m  a hĺbka 5,00 m 
      Cena – 1080/minulého roku/+ doplnky 
      Poslanci sa dohodli na kúpe plechovej   garáže a podklad urobia brigádnicky . 

 

Návrh na Uznesenie číslo 27 
z rokovania Obecného zastupiteľstva Obce Bánovce nad Ondavou 

 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
 
I. S ch v á ľ u j e 
   Zakúpenie plechovej garáže na traktor v sume do 2000,00 €ur. 
 
Hlasovanie:   
Za:  Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda Tomáš,  
 Proti: -0-         
Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 d/ Jaroslav Papcún  
 bol sa sťažovať na suseda Lucoviča , ktorý navozil hlinu a žiada o poslanie komisie pre ochranu 
verejného poriadku 
Členovia komisie – Radoslav  Janinda, Tomáš Janinda, Ladislav Maťaš – predseda komisie 
Starostka poverila predsedu komisie sa skontaktovať a navštíviť P.Papcuna a Lucoviča 
 
e/  Vyschnuté stromy – po minuloročnom suchu nám vyschlo 10ks stromov Brezy  dali sme žiadosť 
na životné prostredie o povolenie na ich výrub 
 



 

7 
 

f/ Potrebujeme vymaľovať zvyšok starého obecného úradu a tiež v  Literárnom múzeu  - kedysi 
pretekala strecha – odul sa plafón a poprosím poslancov, aby sa išli   pozrieť, čo  s tým urobíme.  
Poslanci skonštatovali, že ide o havarijný stav – poškodený strop.  
Starostka -  z  rezervného fondu môžeme použiť vtedy, ak ide o havarijný stav. 
Poslanci odporúčali starostke osloviť nejakú firmu,  aby nám urobila nejakú cenovú ponuku koľko to 
bude stáť. 
 
g/ Informácia o liste - Dobrovoľná požiarna obrana  a reakcia Hasičského  a záchranného zboru 
Dobrovoľná požiarna obrana – žiada poplatok za občana – 0,10 €ur. t.j. za našu obec cca 70,00 €ur. 
Informovala starostka  – mal by byť schválený nový zákon, ktorý by mal platiť od 1.9.2023     
 odporúča  - neposlať dobrovoľný príspevok – uvidíme či zákon prejde 
 
10. Diskusia -  prebehla počas prejednávania  jednotlivých bodov 

Maťaš –   nepremeškáme reklamáciu firme -  závady na MŠ 
Starostka – Ja som oslovila riaditeľku MŠ, ktorá napísala, že nie sú žiadne závady a požiadala 
poslancov,  aby išli pozrieť do MŠ a nahlásili  čo mám reklamovať. 
 

11. Z á v e r – starostka obce  

Nakoľko program rokovania obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný, starostka obce sa poďakovala 
prítomným za účasť a tým zasadnutie OZ ukončila o 21. 00 hod.    
 
 
 
                                                                                                                  ....................................... 
                                                                                                                           Starostka obce 
                                                                                                                          Ľudmila Ďurčáková 
 

 
 
    Overovatelia zápisnice : 
     

Martin Horňák        _____________________ 
 

Blanka Gabzdylová   ____________________ 
 
 

Zapísala: 
Ľudmila Geročová     .................................. 
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